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Protokół  Nr XXX/2013 z sesji  Rady Miejskiej w Wołominie
z  dnia 11 lipca 2013 roku

Radnych ogółem    -  21
Radnych obecnych na sesji  –  14 (  Nieobecni radni to:  Leszek Czarzasty,  Dimitar 
Jugrew,  Zbigniew  Paziewski,  Joanna  Pełszyk,  Igor  Sulich,  Grzegorz  Szewczyk, 
Andrzej Żelezik )

Listy obecności radnych  (wraz z usprawiedliwieniami nieobecności ), Przewodniczących 
Rad Osiedlowych i Sołtysów stanowią załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

Marcin Dutkiewicz - Przewodniczący Rady
Powitał przybyłych na sesję radnych,  Burmistrza Wołomina Ryszarda Madziara, Zastępcę 
Burmistrza  Sylwestra  Jagodzińskiego,  przedstawicieli  Rad  Osiedlowych,  Sołtysów  i 
przedstawicieli prasy, i wszystkich którzy zechcieli uczestniczyć w sesji.  
Stwierdziwszy quorum konieczne do prawomocności obrad  (  Na sali  obecnych było  14 
radnych.   Nieobecni to  radni: Leszek  Czarzasty,  Dimitar  Jugrew,  Zbigniew Paziewski, 
Joanna  Pełszyk,  Igor  Sulich,  Grzegorz  Szewczyk,  Andrzej  Żelezik  )  ,  Przewodniczący 
Rady otworzył ( zwołana na wniosek Burmistrza Wołomina – załącznik Nr 2 do niniejszego 
protokołu ) nadzwyczajną  XXX sesję Rady Miejskiej w Wołominie w dniu  11 lipca 2013 
roku o godz. 17:15. 

Pkt 1
Do  pełnienia  funkcji  sekretarza  obrad  radni  wybrali  radnego  Michała  Milewskiego w 
głosowaniu jawnym za - 14 głosów, przeciw-0, wstrz. - 0

Pkt 2

Porządek obrad został radnym przesłany wraz z zawiadomieniem o terminie sesji i 
projektami uchwał  ( załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu)

Dominik Kozaczka – radny
Zaproponował zmianę kolejności procedowania nad uchwałami w ten sposób:
(1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Wołomin na 2013 rok;
(2) zmiany WPF na lata 2013-2032
(3) wyrażenia zgody na rozpoczęcie działań zmierzających do wspólnej realizacji  przez 
Gminę Wołomin i Powiat wołomiński Powiatowego Ośrodka Wsparcia i Rehabilitacji oraz 
Miejskiego Domu Kultury w Wołominie;
Swój  wniosek  motywował  tym,  że  na  sesję  przybyła  znaczna  część  Sołtysów  i 
Przedstawicieli  Rad  Osiedlowych  zainteresowana  zmianami  w  budżecie.   Zmiany  te 
dotyczą środków na drogi. Proponowana zmiana umożliwi wcześniejsze opuszczenie sali 
obrad osobom niezainteresowanym omawianiem tematu  wspólnej realizacji przez Gminę 
Wołomin  i  Powiat  wołomiński  Powiatowego  Ośrodka  Wsparcia  i  Rehabilitacji  oraz 
Miejskiego Domu Kultury w Wołominie;

Radni wyrazili  zgodę na zaproponowana zmianę w głosowaniu jawnym za- 14 głosów, 
przeciw-0, wstrz.-1 osoba
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Pkt 3
Podjęcie uchwał

Uchwała Nr XXX-72/2013 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Wołomin na rok 
2013;

Bożena Wielgolaska – Naczelnik Wydziału Księgowo – Budżetowego
Przedstawiła uzasadnienie o projektu uchwały. Treść uzasadnienia została załączona do 
egzemplarza archiwalnego uchwały. 

Dominik Kozaczka – Przewodniczący Komisji Gospodarki 
Poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt odczytanej uchwały.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 14 radnych na sali obrad, za- 
14 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr  XXX-73/2013 w  sprawie  zmiany wieloletniej  prognozy Finansowej  Gminy 
Wołomin na lata  2013-2032;

Bożena Wielgolaska – Naczelnik Wydziału Księgowo – Budżetowego
Przedstawiła uzasadnienie o projektu uchwały. Treść uzasadnienia została załączona do 
egzemplarza archiwalnego uchwały. 

Wojciech Plichta – radny
Poinformował, że dnia poprzedniego padła deklaracja, że Miejski Zakład Dróg i Zieleni w 
Wołominie przygotuje listę ulic i chodników, które nadają się do remontu za te pieniądze, 
które zostały zaoszczędzone.  Jeśli  chodzi  o  ulice to  mówiono o długości  ok.  300 m .  
Radny zapytał czy taka lista została przygotowana i czy radni mogą się z nią zapoznać ?

Sylwester Jagodziński – Zastępca Burmistrza
Powiedział, że ta kwota 280 tys. zł. może wystarczyć na ok. 300 m bieżących wymiany 
nakładki asfaltowej.  Obiecał, że dyrektor MZDiZ spotka się z radnymi w celu wybrania 
tych ulic, które będą remontowane. Zastępca Burmistrza przypomniał, że 280 tys. zł. nie  
jest dużą kwotą w stosunku do potrzeb. To może wystarczyć na jedną ulicę czy jedną 
przecznicę w gminie. Potrzeb jest wiele więc i  wybór jest  trudny. Propozycje ulic które 
można  zrobić  i  koszty  tych  napraw  są  przygotowane.  Dyrektor  MZDiZ  przedstawi  to 
radnym. 

Marcin Dutkiewicz – Przewodniczący Rady
Prosił  aby  nie  zapominać  o  innych  ważnych  przedsięwzięciach,  leżących  w  gestii 
Miejskiego Zakładu Dróg i Zieleni, w tym o temacie melioracji rowów w Starym Grabiu.  

Sylwester Jagodziński – Zastępca Burmistrza
Koszt  wspomnianego  odwodnienia,  według  kosztorysu  inwestorskiego  to  439  tys.  zł. 
(  netto  ).  Projekt  jest  opracowany  i  zostanie  on  przedstawiony  radnym.  Być  może 
zdecydują  oni  o  remoncie  tego  odcinka  drogi  jeśli  chodzi  o  odwodnienie  -  chociaż 
częściowo za te 280 tys. zł. 

Dominik Kozaczka – Przewodniczący Komisji Gospodarki
Poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt odczytanej uchwały.
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Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 14 radnych na sali obrad, za- 
14 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała w sprawie  wyrażenia zgody na rozpoczęcie działań zmierzających do wspólnej 
realizacji  przez Gminę Wołomin i Powiat  Wołomiński Powiatowego Ośrodka Wsparcia i 
Rehabilitacji  oraz  Miejskiego  Domu  Kultury  w  Wołominie.  (  treść  uchwały  stanowi 
załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu)

Ryszard Madziar – Burmistrz Wołomina
Przypomniał, że po raz trzeci zebrani będą rozmawiali na temat inwestycji  związanej z 
partnerstwem publiczno  prawnym  na  terenie  po  byłym  basenie.  Pierwsze  ze  spotkań 
odbyło się w dniu 28 czerwca, a drugie w dniu 10 lipca.  Tocząca się sesja jest trzecim z 
kolei terminem w którym radni będą rozmawiali na ten temat. Powiedział, że wspomniany 
teren przestał pełnić swoja funkcję w 2010 roku, kiedy basen został zamknięty. Od tamtej 
pory  teren  jest  zamknięty  i  zabezpieczony.  Sytuację  komplikuje  fakt,  że  teren  jest 
częściowo własnością powiatu. Działki są tak pomieszane, że ciężko jest samej gminie czy 
powiatowi wykonać jakąkolwiek inwestycję. Dlatego wydaje się słuszne, aby inwestycja, 
która miałaby w przyszłości tam powstać, była realizowana w kooperacji Gminy Wołomin i  
Powiatu Wołomińskiego. Burmistrz przypuszczał, że na  poprzednich spotkaniach zabrakło 
głosu  eksperta,  który  mógłby  bliżej  opowiedzieć  o  całym  procesie  związanym  z 
partnerstwem  publiczno  –  prywatnym.  On  sam  jak  i  szanowni  radni  nie  mają 
doświadczenia w tym procesie.  W Powiecie  Wołomińskim nie  była  realizowana żadna 
inwestycja w partnerstwie publiczno prywatnym. Dlatego głos eksperta obecnego na sesji, 
który pomoże zdecydować,  czy pójdzie  się  w tym kierunku i  będzie  się  realizować tą 
inwestycję aranżując to miejsce.  

Przemysław Zaremba – Przedstawiciel Fundacji Centrum Partnerstwa Publiczno - Prywatnego
Opowiedział krótko o sobie i swoich dotychczasowych dokonaniach. Omówił też założenia 
ustawy z 2005 roku o partnerstwie publiczno – prywatnym i jej funkcjonowaniu w realiach 
Polskich.   Przedstawił  prezentację,  która  miała  za  zadanie  przybliżenie  zasad  i  całej 
procedury dotyczącej zakresu działań mających na celu realizację w formule partnerstwa 
publiczno  –  prywatnego  przedsięwzięcia  „Powiatowe Centrum Rehabilitacji,  Integracji  i 
Wsparcia  oraz  Miejski  Dom  Kultury  w  Wołominie”.  Omówione  opracowanie  stanowi 
załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu. 

Radni Rafał Biały, Dominik Kozaczka, Krzysztof Wytrykus, Michał Milewski, Marek Górski, 
Adam  Bereda  zadawali  szczegółowe  pytania  dotyczące  realizacji  wspólnej  inwestycji 
Gminy Wołomin  i  Powiatu Wołomińskiego  tj   Powiatowego  Ośrodka  Wsparcia  i 
Rehabilitacji oraz Miejskiego Domu Kultury w Wołominie w formule partnerstwa publiczno 
– prywatnego.  Pytania te dotyczyły m.in.  kosztów realizacji  inwestycji  w proponowanej 
formule  ponoszonych  przez  poszczególnych  partnerów,  czasu  realizacji  inwestycji, 
obowiązków  i  uprawnień  partnerów,  możliwości  wpływania  na  kształt  realizowanej 
inwestycji w tej formule,  możliwości realizacji inwestycji w innych formułach ,  pozytywów i 
negatywów w poszczególnych formułach realizacji planowanej inwestycji.
 
Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący Rady ogłosił 15 min przerwę w obradach.

Po przerwie przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały  w sprawie  wyrażenia 
zgody na rozpoczęcie działań zmierzających do wspólnej realizacji przez Gminę Wołomin i 
Powiat Wołomiński Powiatowego Ośrodka Wsparcia i Rehabilitacji oraz Miejskiego Domu 
Kultury w Wołominie.
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Uchwała  nie została podjęta w wyniku głosowania jawnego,  za uchwałą głosowało  4 
radnych, przeciw -7 radnych, wstrz.- 3 osoby.

"Dominik Kozaczka - radny
Powiedział,  że wprawdzie w porządku obrad nie ma punktu : " interpelacje i  zapytania 
radnych", ale zapytał czy może zadać kilka pytań Burmistrzowi ?
 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem do Burmistrza czy wyraża na to zgodę ?
 
Ryszard Madziar - Burmistrz Wołomina'
Stwierdził, że z przyjemnością nie odpowie na pytania radnego."

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Marcin Dutkiewicz zamknął 
nadzwyczajną  XXX sesję  Rady  Miejskiej  w  dniu  11  lipca 2013  roku  o  godz.  19:20. 
Wszystkie  uchwały  podjęte  w  trakcie  sesji  stanowią  integralna  częścią  niniejszego 
protokołu.   W  BiP  na  stronie  Urzędu  Miejskiego  zostało  zamieszczone  nagranie  z 
przebiegu sesji do odsłuchu dla zainteresowanych.

Protokołowała                                      Sekretarz obrad              Prowadzący obrady

Grażyna Płaneta                                  Michał Milewski                Marcin Dutkiewicz

5


